
 

Reģ. Nr. 40900036310, Rīgas iela 2, Daugavpils, LV-5401, tālr. 65422238,  e-pasts pasts@augsdaugavasnovads.lv, 
www.augsdaugavasnovads.lv 

 

 

 

 

Augšdaugavas novada pašvaldība 

Dome 
 

 

 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS  
 

Daugavpilī 
 

 

2023.gada 15.jūnijā          Nr.34 

 

Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 10.00, Rīgas iela 2, Daugavpils    

Sēde atklāta plkst. 10.00. 

 

 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē: Kristīne Vasiļevska, Kancelejas Protokolu daļas vecākās lietvedības pārzines 

pienākumu izpildītāja   

 

 

Sēdē piedalās: 

• komitejas locekļi: 

Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs 

Sibircevs, Regīna Tamane  
 
 

• novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Aivars Rasčevskis 

 

• novada pašvaldības domes deputāti: 

Aleksejs Mackevičs, Deniss Sarafaņuks 

 

• Juridiskās nodaļas vadītājs Andris Pļaskota 

 

• attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Dainis Bitiņš, Irina Dudareva, Rita Jankovska, Guntis Kaminskis 

 

• attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 

Ruta Buldure, Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme 
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• attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 

Natālija Davidova, Elvīra Kokina, Inga Kuļikova, Viktors Potjomkins, Jānis Proms, Benita 

Štrausa, Brigita Vasiļevska 

 

• attālināti Naujenes pamatskolas direktors Pāvels Brovkins 

• attālināti Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas direktore Ilona Linarte-Ruža 

 

 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Saistošie noteikumi “Par Augšdaugavas novada pašvaldības simboliku” 

2.  Par Augšdaugavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu profesionālās izglītības 

kompetences centra Daugavpils Tehnoloģiju un Tūrisma tehnikuma konventam 

3.  Naujenes pamatskolas attīstības plāns 2023.-2025.gadam 

 

1. 

 

Saistošie noteikumi “Par Augšdaugavas novada pašvaldības simboliku” 

____________________________________________________________________ 

(Andris Pļaskota, Aleksandrs Sibircevs, Gunta Semjonova, Viktors Jasiņavičs,  

Dainis Millers, Jānis Belkovskis) 

  

Uzstājās: 

 

 Gunta Semjonova, komitejas locekle, interesējas, vai novada iestāde var izmantot 

Augšdaugavas novada ģerboni reprezentācijas nolūkiem, izgatavojot dāvanas? 

 

 Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, skaidro, ka Augšdaugavas novada 

pašvaldības tēla popularizēšanai to var darīt un tas ir atrunāts saistošajos noteikumos. 

 

 Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, jautā, vai arī iepriekš Ilūkstes pilsētas 

ģerbonim bija melns fons un vai to ir iespēja mainīt? 

 

 Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, skaidro, ka ģerboni mainīt nedrīkst, jo 

tas ir oficiāli apstiprināts un iesniegts Ģerboņu reģistrā. Šis simbols jau bija iepriekš 

apstiprināts Heraldikas komisijā 1994.gadā un vēsturiski ģerbonis jau eksistē kopš 

1925.gada. Informē par to, ka iepriekšējos saistošajos noteikumos bija paredzēta 

administratīvā atbildība par simbolikas nepareizu lietošanu, bet šobrīd administratīvā 

atbildība paredzēta Ģerboņu likumā. Par nepareizu simbolikas lietošanu administratīvā 

atbildība paredzēta gan fiziskajām, gan juridiskajām personām, sākot no 20 naudas soda 

vienībām un publisko personu iestāžu vadītājiem vai juridiskām personām - līdz 35 naudas 

soda vienībām. 

 

 Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 

(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 

Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
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 1. Akceptēt un ievietot pašvaldības mājas lapā uz divām nedēļām sabiedrības 

viedokļa noskaidrošanai saistošo noteikumu projektu “Par Augšdaugavas novada 

pašvaldības simboliku”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 

 

 

Uzstājās: 

 

 Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, rāda Augšdaugavas novada karogu. 

 

 Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, vērš uzmanību tam, ka pēc saistošo 

noteikumu stāšanos spēkā, mainīsies arī Augšdaugavas novada iestāžu veidlapas un zīmogi 

un visa pārējā atribūtika, kur tiek lietots ģerbonis. 

 

 

2. 

 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu profesionālās izglītības 

kompetences centra Daugavpils Tehnoloģiju un Tūrisma tehnikuma konventam 

____________________________________________________________________ 

(Andris Pļaskota, Viktors Jasiņavičs, Jānis Belkovskis)  

  

Uzstājās: 

 

Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, interesējas, kāds pamatojums ir deputāta 

Alekseja Mackeviča kandidatūras izvēlei? Izsaka priekšlikumu izvirzīt kā pārstāvi 

konventam komitejas priekšsēdētāju Jāni Belkovski. 

 

Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, atbild, ka tas bija Daugavpils 

Tehnoloģiju un Tūrisma tehnikuma lūgums deleģēt konventam kā pārstāvi deputātu 

Alekseju Mackeviču. 

 

Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, noņem savu kandidatūru. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 

(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 

Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

Augšdaugavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu profesionālās izglītības 

kompetences centra Daugavpils Tehnoloģiju un Tūrisma tehnikuma konventam”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
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3. 

 

Naujenes pamatskolas attīstības plāns 2023.-2025.gadam 

____________________________________________________________________ 

(Pāvels Brovkins, Viktors Jasiņavičs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs,  

Aivars Rasčevskis, Jānis Belkovskis)  

  

Uzstājās: 

 

 Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, lūdz paskaidrot par Naujenes pamatskolas 

teritorijas melnā seguma atjaunošanu. 

  

 Pāvels Brovkins, Naujenes pamatskolas direktors, skaidro, ka asfalts aizvien paliek 

sliktāks, jo pie skolas, vedot pārtikas produktus, piebrauc lielas kravas mašīnas. Esošais 

segums nav piemērots smagajām mašīnām un līdz ar to, segums bojājas.  

 

 Viktors Jasiņavičs un Gunta Semjonova, komitejas locekļi, interesējas par iekļauto 

attīstības plānā “guļošo policistu”. 

 

 Pāvels Brovkins, Naujenes pamatskolas direktors, skaidro, ka uz ceļa stāv ātrumu 

ierobežojoša ceļazīme, bet to neviens neievēro, tāpēc nepieciešams uzstādīt “guļošo 

policistu”. Vēlas atrisināt jautājumu, saistītu ar malku un granulām. 

 

 Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, skaidro, ka granulas iekļautas tikai 

Naujenes pamatskolas attīstības plānā, bet nav iekļautas novada investīciju plānā un lūdz šo 

jautājumu atrisināt ar tehnisko direktoru Valēriju Ļaksu un Attīstības nodaļu.  

 

 Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, interesējas, kāds ir prognozējamais skolēnu 

skaits 7.-9.klasēs, jo pēc Izglītības ministrijas prasībām 7.-9.klasēs jābūt 30 skolnieki. 

 

 Pāvels Brovkins, Naujenes pamatskolas direktors, atbild, ka prognozējamais skaits 

7.klasē - 6 skolēni, 8.klasē - 12 skolēni un 9.klasē - 14 skolēni. 

 

 Aivars Rasčevskis, novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 1.vietnieks, interesējas, 

vai skolā ir nodrošināta kvalitatīva izglītība un ko skolai deva kompetenču pieeja mācībām? 

 

 Pāvels Brovkins, Naujenes pamatskolas direktors, skaidro, ka kopš 2016.gada 

Naujenes pamatskola ir 1., 2. un 3.vietās olimpiādēs un interešu izglītībā. Klasēs skolēniem 

tiek nodrošināta individuālā pieeja. Skolotāji apgūst jaunās tehnoloģijas. Jaunajiem 

speciālistiem zināšanas ir, bet tie nepārzina pasniegšanas metodiku. Pasniegšanas kvalitāte 

pazuda mācoties attālināti, bet tai pašā laikā paātrinājās digitalizācijas procesi. 

 

 Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, lūdz paskaidrot jēdzienu “skolēnu 

centrēšana”. 

 

 Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, komentē jautājumus par skolēnu centrēšanu 

un izglītības kvalitāti un paskaidro, ka skolēnu centrēšana nozīmē skolēnu virzīšana uz 

pašmācību. 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 

(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 

Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 

1. Pieņemt zināšanai informāciju par Naujenes pamatskolas attīstības plānu 2023.-

2025.gadam.  

2. Uzdot Janitai Zarakovskai, Izglītības pārvaldes vadītājai, saskaņot Naujenes 

pamatskolas attīstības plānu 2023.-2025.gadam. 

 

Sēdes slēgta plkst. 11.00. 

 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības  

domes izglītības, kultūras un sporta komitejas  

priekšsēdētājs   Jānis Belkovskis   

 

 

Kancelejas Protokolu daļas 

vecākās lietvedības pārzines  

pienākumu izpildītāja      Kristīne Vasiļevska 


